
 
 

HELSINGIN YLIOPISTON YLIOPPILASKUNTA 
 
EDUSTAJISTO   PÄÄTÖSLUETTELO Nro: 3/E-2025 
 
Edustajiston kokouksessa 27.5.2025 
 

1. Valmisteluvaliokuntaan ja keskusvalintatoimikuntaan ei tehty muutoksia. 

2. Päätettiin valita Aku Houttu ja Teemu Kovanen Helsingin yliopiston hallituksen 
opiskelijajäseniksi toimikaudelle 2026–2027. 

3. Päätettiin erottaa opiskelijaedustaja Robi Karhula yliopistokollegiosta tehtävän 
laiminlyönnin vuoksi. 

4. Päätettiin nimittää humanistisen tiedekunnan yliopistokollegiopaikalle opiskelija Tony 
Brusinin varajäseneksi opiskelija Carla Olander. 

5. Päätettiin hyväksyä hallinnon opiskelijaedustajien valintatapaa ohjaavan ohjesäännön 
päivitys valmisteluvaliokunnan esityksen pohjalta. 

6. Päätettiin hyväksyä yksimielisesti HYYn säännöt sääntöjen toisessa käsittelyssä ja viedä 
säännöt yliopiston rehtorille hyväksyttäväksi. 

7. Merkittiin ylioppilaskunnan toimintakertomus vuodelta 2024 tiedoksi. 

8. Merkittiin ylioppilaskunnan talouden talouskertomus vuodelta 2024 ja siitä käyty keskustelu 
tiedoksi. 

9. Päätettiin vahvistaa ylioppilaskunnan talouden vuoden 2024 tilinpäätös sekä myöntää 
vastuuvapaus ylioppilaskunnan hallitukselle ja muille tilivelvollisille vuodelta 2024. 

10. Merkittiin keskipitkän aikavälin taloussuunnitelman toteutuminen tiedoksi. 

11. Merkittiin tiedoksi hallintoneuvoston lausunto koskien Ylva Palvelut Oy:n vahvistettua 
tilinpäätöstä ja konsernitilinpäätöstä sekä Ylva Palvelut Oy:n hallitukselle ja 
toimitusjohtajalle myönnettyä vastuuvapautta.  

12. Päätettiin vahvistaa kiinteistötalouden vuoden 2024 tilinpäätös. 

13. Päätettiin, ettei kiinteistötalouden vahvistetun taseen mukaista voittoa jaeta HYYn 
toimintataloudelle hallituksen esityksen mukaisesti. 

14. Päätettiin myöntää vastuuvapaus kiinteistötaloudesta ylioppilaskunnan hallitukselle ja 
muille tilivelvollisille vuodelta 2024. 

15. Päätettiin vahvistaa Ylvan päivitetyt investointi- ja riskipuitteet hallituksen esityksen 
mukaisesti. 

16. Päätettiin hyväksyä SYL-OLL taustamuistio muutoksin. 

17. Ilmoitusasioita (tiedoksi): 
– edustajiston päätösluettelo 2/25 



 
 

– hallituksen päätösluettelot 10/25–20/25 
(päätösluettelot lähetetty sähköisesti hyy-edari-listalle) 

– Hallituksen kyselytunnilla 
– Todettiin, että hallituksen kyselytunnilla ei ollut kysymyksiä. 

18. Muut asiat 
– Edustajiston jäsen Oksanen (SitVas) puhui kolmikielisyydestä sekä ajoissa toimitettujen 

käännösten ja tulkkauksen tärkeydestä. 
– Edustajiston jäsen Kivinen (Osak.) puhui HYYn toimintatalouden tilasta ja ratkaisujen 

löytämisestä haastavassa taloustilanteessa. 
– Edustajiston jäsen Stenman (SNÄf) puhui musiikkikorporaatiosta ja heille vuokratusta 

tilasta sekä musiikin yhdistävästä voimasta. 
– Edustajiston jäsen Bister (SitVas) puhui Ylioppilasteatterin tilojen säilyttämisestä 

nykyisessä toiminnassaan Vanhalla ylioppilastalolla. 
– Edustajiston jäsen Paakkonen (SNÄf) ihmetteli, miksi HYY piti perinteestä poiketen 

vappupuheen yksin, ilman muita ylioppilaskuntia. 
– Hallituksen puheenjohtaja Pulli vastasi Paakkosen kysymykseen ja kertoi, että 

ylioppilaskunnat ovat yhdessä päättäneet luopua yhteisestä vappuvastaanotosta siihen 
liittyvien taloudellisten, turvallisuuteen ja Ullanlinnanmäen siivoamiseen liittyvien 
velvoitteiden vuoksi, ja että Ylioppilaskunnan Laulajat olivat vastuussa vappupäivän 
tapahtumasta. 

– Edustajiston jäsen Aarnio (SitVas) nosti esiin huolen Rosebud Sivullisen tilanteesta ja sen 
merkityksestä opiskelijoille. 

 
Helsingissä 3.6.2025 

 
Paula Karhunen 
sihteeri 
 
 
 
STUDENTKÅREN VID HELSINGFORS UNIVERSITET 
 
DELEGATIONEN   BESLUTSFÖRTECKNING Nr: 3/E-2025 
 
Delegationens möte 27.5.2025 
 

1. Inga förändringar gjordes i beredningsutskottet och den centrala urvalskommittén. 

2. Delegationen beslutade välja Aku Houttu och Teemu Kovanen till studentrepresentanter i 
styrelsen för Helsingfors universitet för mandatperioden 2026–2027. 

3. Delegationen beslutade avskeda studentrepresentant Robi Karhula från universitetskollegiet 
på grund av att Karhula har försummat sina uppgifter. 

4. Delegationen beslutade utse student Carla Olander till suppleant för student Tony Brusin, 
som är Humanistiska fakultetens representant i universitetskollegiet. 



 
 

5. Delegationen beslutade godkänna uppdateringen av reglementet för val av 
studentrepresentanter inom förvaltningen utifrån beredningsutskottets förslag. 

6. Delegationen beslutade enhälligt godkänna HUS stadgar i den andra behandlingen av 
stadgarna och att lägga fram stadgarna för rektors godkännande. 

7. Delegationen antecknade studentkårens verksamhetsberättelse för 2024 för kännedom. 

8. Delegationen antecknade ekonomiberättelsen för studentkårens ekonomi 2024 och 
diskussionen som fördes i anknytning till den för kännedom. 

9. Delegationen beslutade fastställa bokslutet för studentkårens ekonomi 2024 och bevilja 
studentkårens styrelse och andra räkenskapsskyldiga ansvarsfrihet för 2024. 

10. Delegationen antecknade förverkligandet av ekonomiplanen på medellång sikt för kännedom. 

11. Delegationen antecknade förvaltningsrådets utlåtande om det fastställda bokslutet och 
koncernbokslutet för Ylva Palvelut Oy samt ansvarsfriheten som beviljats för Ylva Palvelut 
Oy:s styrelse och verkställande direktör  

12. Delegationen beslutade fastställa bokslutet för fastighetsekonomin 2024. 

13. Delegationen beslutade att i enlighet med styrelsens förslag inte dela ut vinst till HUS 
verksamhetsekonomi enligt den fastställda balansräkningen för fastighetsekonomin. 

14. Delegationen beslutade bevilja studentkårens styrelse och andra räkenskapsskyldiga 
ansvarsfrihet gällande fastighetsekonomin 2024. 

15. Delegationen beslutade fastställa de uppdaterade ramarna för Ylvas investeringar och risker 
enligt styrelsens förslag. 

16. Delegationen beslutade godkänna SYL-OLL promemorian jämte ändringar. 

17. Anmälningsärenden (för kännedom) 
– delegationens beslutsförteckning 2/25 
– styrelsens beslutsförteckningar 10/25–20/25 

(beslutsförteckningarna har skickats elektroniskt till listan hyy-edari) 
– På styrelsens frågetimme 

– Konstaterades att det inte hade förekommit frågor på styrelsens frågetimme. 
18. Övriga ärenden 

– Delegationens medlem Oksanen (SitVas) talade om trespråkigheten och vikten av att i tid 
ha tillgång till översättningar och tolkning. 

– Delegationens medlem Kivinen (Osak.) talade om situationen gällande HUS 
verksamhetsekonomi och om att hitta lösningar i den utmanande ekonomiska 
situationen. 

– Delegationens medlem Stenman (SNäf) talade om musikkorporationen och den lokal som 
de hyr samt om musikens förenande kraft. 

– Delegationens medlem Bister (SitVas) talade om bevarandet av Ylioppilasteatteris 
nuvarande lokaler för teaterns verksamhet i Gamla studenthuset. 



 
 

– Delegationens medlem Paakkonen (SNäf) undrade varför HUS i år höll talet på första maj 
ensam och inte tillsammans med de andra studentkårerna, så som traditionen varit 
tidigare. 

– Styrelseordförande Pulli besvarade Paakkonens fråga och berättade att studentkårerna 
gemensamt har beslutat att avstå från att fira första maj tillsammans på grund av 
ekonomiska och säkerhetsrelaterade orsaker samt på grund av skyldigheter i anknytning 
till städningen av Brunnsparken. Ylioppilaskunnan Laulajat ansvarade för evenemanget 
på första maj. 

– Delegationens medlem Aarnio (SitVas) tog upp den oroväckande situationen gällande 
bokhandeln Rosebud Sivullinen och dess betydelse för studenterna. 

 
Helsingfors 3.6.2025 

 
Paula Karhunen 
sekreterare 
 
 
 
STUDENT UNION OF THE UNIVERSITY OF HELSINKI 
 
THE REPRESENTATIVE COUNCIL  LIST OF DECISIONS No. 3/E-2025 
 
The following decisions were made in the Representative Council meeting held on 27 May 2025: 
 

1. No changes were made to the Preparatory Committee or Central Selection Committee. 

2. Aku Houttu and Teemu Kovanen were appointed as student members of the Board of the 
University of Helsinki for the 2026–2027 term. 

3. Student representative Robi Karhula was dismissed from the University Collegium due to 
neglecting his duties. 

4. Student Carla Olander was appointed as Tony Brusin’s vice member to represent the Faculty 
of Arts on the University Collegium. 

5. The update of the Regulation on the Selection of Student Representatives was approved based 
on the Preparatory Committee’s proposal. 

6. HYY’s Constitution was unanimously approved in the second reading and then submitted to 
the University’s rector for approval. 

7. The Student Union’s Annual Report 2024 was entered into the record. 

8. The financial report of the Student Union’s finances for 2024 along with the discussion on it 
was entered into the record. 

9. The financial statements on the Student Union’s finances for 2024 were confirmed and the 
Student Union’s Board and other accountable parties were granted discharge from liability for 
2024. 



 
 

10. The implementation of the Medium-term Financial Plan was entered into the record. 

11. The Supervisory Board’s statement concerning the confirmed financial statements and 
consolidated financial statements of Ylva Services Ltd and the discharge from liability granted 
to the Board and CEO of Ylva Services Ltd were entered into the record.  

12. The financial statements of property finances for 2024 were confirmed. 

13. The council decided that profits shown in the confirmed balance sheet of property finances 
are not distributed to HYY’s operating finances, as per the Board’s proposal. 

14. The Student Union’s Board and other accountable parties were granted discharge from 
liability concerning property finances for 2024. 

15. Ylva’s updated Investment and Risk Framework was confirmed in accordance with the Board’s 
proposal. 

16. The SYL–OLL background memorandum was approved with changes. 

17. Announcements (for informative purposes) 
– List of decisions by the Representative Council: 2/25 
– Lists of decisions by the Board: 10/25–20/25 

(lists of decisions sent electronically to the hyy-edari list) 
– During the Board’s Question Hour: 

– No questions being asked during the Board’s Question Hour was entered into 
the record. 

18. Any other business 
– Council Member Oksanen (Independent Left) discussed trilingualism and the importance 

of timely translations and interpretation. 
– Council Member Kivinen (Student nations) discussed the state of HYY’s operating 

finances and finding solutions in the challenging financial situation. 
– Council Member Stenman (SNÄf) discussed the music corporations and the space rented 

out to them as well as the power of music to bring people together. 
– Council Member Bister (Independent Left) discussed retaining Ylioppilasteatteri’s 

premises at the Old Student House in their current use. 
– Council Member Paakkonen (SNÄf) wondered why HYY deviated from tradition by holding 

its May Day speech alone, without other student unions. 
– Chair of the Board Pulli responded to Paakkonen’s question, stating that the student 

unions had together decided to stop hosting a shared reception of May Day due to the 
obligations related to finances, security and cleaning Ullanlinnanmäki that it brings on 
and that the YL Male Voice Choir was responsible for the May Day event. 

– Council Member Aarnio (Independent Left) raised concerns about the situation of 
Rosebud Sivullinen and its importance to students. 

 
Helsinki, 3 June 2025 

 

Paula Karhunen 
Secretary 


